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1000 habitants. En aquest sentit 
podem afirmar que Anglès és un 
municipi molt segur i ens fa posar 
en valor l’actuació de la Policia Lo-
cal i Mossos d’Esquadra. Esperem 
que aquest any 2017 amb la plan-
tilla al complert (8 agents + Cap de 
Policia) ens porti resultats encara 
millors. En les tipologies penals te-
nim 114 delictes contra patrimoni 
28 delictes contra les persones i en 
aquests dos aspectes serà en els 
que hem de dedicar més atenció.

Podeu veure l’estadística 
de les actuacions fetes 
per la Policia Local durant 
el 2016 i també les gràfi-
ques amb els llocs on es 
posen més denúncies i el 
tipus d’infracció. Cal fer un 
esment especial a la zona 
de càrrega i descàrrega 
de la Plaça Catalunya. No 

Salutació Sumari
Ja tanquem el primer trimestre del 2017 amb un bon grapat de projectes, 

alguns dels quals fets, d’altres iniciats i d’altres a punt de concloure. Hem 
tancat la liquidació del pressupost del 2016 amb 2.000.000 d’euros d’estal-
vi, baixant el nostre endeutament al 86%!

Un dels primers projectes de l’any ha estat obrir l’aparcament del Col·legi 
Pompeu Fabra. Tot i que resten alguns detalls (com posar-hi llum), l’aparca-
ment ja funciona i descongestiona el trànsit al Barri de Can Serra en hores 
d’entrada i sortida al centre educatiu.

Aquesta primavera, les famílies amb nens petits podran gaudir al Parc de 
la Font del Canyo d’una zona de jocs infantils totalment renovada. Els jocs 
antics que compleixin normatives vigents de seguretat seran restaurats i col-
locats en altres parcs del poble, on també fa molta falta una restauració a 
tots els nivells. Poc a poc, tot s’anirà fent.

A l’apartat d’Acció de Govern d’aquest butlletí veureu la gran quantitat d’actu-
acions a nivell de jardineria, reparacions d’enllumenat i reparacions de pale-
teria que s’han anat fent. S’han anat col·locant senyals de trànsit noves i aviat 
es continuarà pintant carrers. També comencen les obres d’impermeabilit-
zació de les cobertes dels nínxols del cementiri i la retirada de les columnes 
esquerdades. 

S’han acabat les obres de la 1ª fase de l’ampliació del museu Burés. Està 
previst que la segona fase s’executi abans de l’estiu. Farem tot el possible 
per a que les carboneres i les calderes siguin visitables per la 2a edició del 
Festival «Viu la Burés» que tindrà lloc el proper 17 de juny. Us recomano que 
llegiu l’article de la Meritxell Riera en aquest butlletí, el qual us aportarà més 
detalls sobre aquest esdeveniment.

Estem treballant de valent en el Pla de Barris, el desenvolupament del qual ja 
ha començat amb la subvenció de rehabilitació de façanes a la qual es poden 
acollir els propietaris d’edificis situats al Barri Antic. La resta d’actuacions 
(pavimentació del Carrer del Molí, Hotel d’Entitats i ampliació de voreres), es 
durà a terme durant el 2017 i el primer semestre del 2018.

Aprofitem per recordar que les obres de la Pilastra ja comencen i que tot 
darrera hi ve la Variant d’Anglès que permetrà desviar el trànsit pesat que 
passa pel carrer Indústria i comunicar millor la zona industrial amb l’eix trans-
versal.

Hem mantingut reunions amb el Departament d’Habitatge de la Generalitat 
per tal d’aconseguir aquest 2017 el màxim de finançament per a la rehabi-
litació de les teulades i façanes dels habitatges del carrer de les Fàbriques. 
Creiem que és molt important revertir el problema dels habitatges degradats 
que acaba afectant tota la imatge i l’economia del poble.

Hem estat convidats per la Casa Catalunya-Amèrica i per l’associació Emble-
cat a l’estrena d’un documental sobre la vida de Remedios Varo en el qual 
queda palesa la relació d’algunes de les seves obres amb elements del patri-
moni de la nostra Vila. Hi vam assistir l’Emili Rams, en Josep Casadellà i una 
servidora.

Cal felicitar a Oncolliga i al Serrallonga Team per l’èxit aconseguit amb la pri-
mera edició dels «Camins Solidaris» al qual van participar més de 400 perso-
nes. També felicitem a l’AEIG Sant Miquel que va iniciar els actes de celebra-
ció dels seus 60 anys amb un sopar multitudinari al polivalent el passat 18 
de març. Volem agrair als veïns que van participar a la concentració per exigir 
el retorn de l’ambulància amb base a Anglès les 24h i la millora del servei de 
transport sanitari no urgent.

Finalment, tot esperant la Festa d’Homenatge a la nostra “Gent Gran”, us 
desitgem una feliç Diada de Sant Jordi i que gaudiu de la primavera.
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Un cop d’ull a...
Informació de Servei

Telèfons d’interés
Ajuntament 972 42 00 58

Policía Municipal 616 90 90 50
Cap Anglès 972 42 14 98

Centre de Dia 972 42 11 08
Assistent social 972 42 12 45

Biblioteca 972 42 37 20
Jutjat de Pau 620 06 30 91

Cons. Ter Brugent 972 42 24 82
Col. Pompeu Fabra 972 42 33 62

Llar d’infants 972 42 36 14
FEDAC Anglès 972 42 12 06

I.E.S. R. Campalans 972 42 12 07
Piscina i Pavelló 972 42 43 20

Parròquia St. Miquel 972 42 02 53
Correus 972 42 22 21

Llar de jubilats 972 42 43 20

Crèdits
Disseny i edició: 

Ajuntament d’Anglès
Maquetació:

 Viludis
Portada:

 Marina Feliu
Dipòsit Legal:
 GI-236-1996

Àstrid Desset, Alcaldesa

Amb la col·laboració de:

NOU TELÈFON

Anglès té un índex de delictes per 
1.000 habitants de 27,95 quant 

el de la província de Girona és de 
61. Aquest és un dels avantatges de 
tenir Policia Local.

L’alcaldessa Àstrid Desset, va pre-
sidir dimarts 14 de febrer la Junta 
Local de Seguretat per fer balanç de 
les actuacions i els resultats asso-
lits pels cossos policials de Policia 
Local, Mossos d’Esquadra, Guàrdia 
Civil i Policia Nacional durant l’any 
2016.

La població d’Anglès l’any 2016 és 
de 5.473 habitants. Els fets delic-
tius coneguts a Anglès durant el 
2016 han estat 153. Significa un 
descens del 8,9% en relació a l’any 
anterior. Aquesta xifra ens situa a 
27,95 delictes per cada 1000 habi-
tants. La ràtio a la província de Giro-
na ha estat de 61 delictes per cada 

Junta Local de Seguretat

s’hi pot estacionar el vehicle per 
tal que els vehicles comercials no 
hagin d’aturar-se al mig del carrer 
Indústria per efectuar la càrrega o 
descàrrega per falta de lloc.

Preneu atenció a l’entrada del po-
ble tant venint de Girona com a 
l’alçada del cementiri: hi ha hagut 
molts accidents amb senglars que 
poden causar, i han causat, danys 
greus a vehicles i persones. Reduïu 
la velocitat.

Acció de Govern
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Nova Gestió Centre de Dia

Liquidació pressupostos 2016

Balanç de les sessions APROP

El Centre de Dia Molí de Cuc, passa 
a ser gestionat a partir de l’1 d’abril 
d’enguany per una nova empresa: 
SUMAR empresa d’acció social SL.
SUMAR, empresa d’acció social SL 
és una societat mercantil de res-
ponsabilitat limitada, constituïda 
el 9 de desembre de 2008 per a 
la prestació de serveis i l’exercici 
d’activitats econòmiques d’interès 
públic en l’àmbit territorial de Ca-
talunya.
El seu capital és íntegrament pú-
blic. El 51.1% està subscrit per la 
Diputació de Girona i la resta, per 
administracions locals i comarcals 
de Catalunya, entre elles, el Consell 
Comarcal de la Selva.

SUMAR SL té la condició de mitjà 
propi  i servei tècnic dels ens públics 
que en són socis, els quals tenen 
un control anàleg sobre SUMAR SL, 
que s’articula amb representants a 
la Junta General i al Consell d’Ad-
ministració de la societat.
SUMAR SL és un instrument del 
món local que dóna resposta a 
les necessitats socials, buscant 
l’equilibri entre la rendibilitat soci-
al i econòmica. Sobre la base dels 
seus valors corporatius, innovació 
social, rendibilitat social i cultura 
del detall, aprofita sinergies i man-
comuna serveis entre les diferents 
administracions. Desenvolupa ser-
veis socials de qualitat i proximitat 
en el món local i ofereix solucions 
d’innovació, planificació i gestió als 
governs locals, establint marcs de 
cooperació amb les entitats del ter-
cer sector social i les mateixes ad-
ministracions locals.
En l’àmbit de la gent gran, SUMAR 
SL ha desenvolupat el programa 
“Tu decideixes com vols envellir”, 

un innovador model de gestió per 
a la implementació de l’atenció 
centrada en la persona a centres 
residencials i assistencials per a 
gent gran, i l’implementa en els di-
ferents centres i serveis per a gent 
gran que gestiona, tots de titulari-
tat pública: els centres residencials 
de Sant Hilari Sacalm (La Selva), 
Sant Pere de Torelló (Osona) i Casa 
dels Avis de Sant Sadurní d’Anoia 
(Alt Penedès), Bondia Grau de Bar-
celona, el centre de dia Les Bernar-
des de Salt (Gironès),  i els centres 
de serveis d’àmbit rural de Santa 
Maria d’Oló (Moianès), Sant Vicenç 
i Sant Pere de Torelló (Osona), La 
Granadella (Les Garrigues), Maials 
(Segrià),Torrelavit (Alt Penedès),  
Riudellots i Fogars de la Selva (La 
Selva), Porqueres (Pla de l’Estany) 
i Camallera, Agullana i Portbou a 
l’Alt Empordà.

Al llarg de 5 sessions, en Miquel i en Lluís del Servei de Mediació APROP ens han instruït sobre el que és necessari per 
gestionar adequadament una comunitat de propietaris.  

Principals conclusions:

El sanejament de l’economia de l’Ajuntament continua de forma intensa. 

Això ens ha permès realitzar amortitzacions d’endeutament per més d’1.879.000 euros.

Hem iniciat una política d’inversions destinades a millorar  la zona de la Burés, les Infraestructures 
municipals tant de serveis (elèctriques, cementiri, etc.) com les esportives (camp de futbol, parc de 
salut) i les socials (parc infantil de la Font del Canyo, Hotel d’Entitats, etc.)

Al llarg d’aquest any i els propers anireu veient moviment en aquest terreny, no tot el que voldríem, 
ja que com diu qui fa 30 anys que està a la política municipal i més de la meitat en diferents equips 
de govern – la majoria en períodes de vaques grasses-, en aquest poble hi ha moltes mancances de 
manteniment de fa molts anys.
Continuarem treballant perquè es facin realitat el nombre més gran possible d’inversions per con-
servar i millorar el NOSTRE POBLE.

                                       LIQUIDACIÓ PRESSUPOSTOS 2016 

 

MAGNITUDS 2011 2012 2013 2014 2015 2016 

       

RESULTAT 
PRESSUPOSTARI 
AJUSTAT 

355.414 € 2.026.265 € 364.737 € 809.482 € 893.485 € 1.042.983 € 

       

ROMANENT LÍQUID 
DE TRESORERIA 

-1.733.164 € -34.470 € 168.826 € 657.696 € 1.117.544 € 901.312 € 

       

% Endeutament viu 165,97% 202,00% 192,50% 153,50% 129,50% 85,01% 

 

 

QUÈ ÉS UNA COMUNITAT? LA REGULACIÓ INTERNA DE LA COMUNITAT. Hem après com es legalitza una comunitat de 
veïns i quins són els seus òrgans de govern; com es prenen els acords i entendre la importància de conèixer els drets i 
deures dels propietaris en relació a les assemblees per tal d’evitar malentesos.
Hem vist com, a través de dos documents, els Estatuts i el Reglament de Règim Intern, queden recollits els hàbits i 
costums de les comunitats, i la importància que té disposar d’ells per tal d’evitar conflictes entre veïns.

LA GESTIÓ ECONÒMICA. COM RECLAMAR ELS DEUTES? Hem parlat de cobrament de quotes, de pressupostos i de 
presentació de models oficials a l’Agència Tributària. Hem pres consciència de les diferents problemàtiques de tipus 
econòmic (impagaments, falta de transparència per part del president...) i com resoldre-les. 

ELEMENTS PRIVATIUS I ELEMENTS COMUNS. LES ASSEGURANCES. Hem vist quins són els elements privatius i quins 
són els elements comuns d’una comunitat i com es regulen.  A banda, hem analitzat l’obligatorietat de tenir una asse-
gurança de responsabilitat civil, què ha de contemplar i què ens cal per poder-la tramitar.

ESTALVI ENERGÈTIC: En aquesta ocasió ha intervingut SUNO enginyers.  S’ha parlat dels dos tipus d’energia més habi-
tual en domicilis: l’electricitat i el gas.  Hem après a analitzar les factures i hem pogut escoltar opcions per optimitzar 
la contractació energètica i reduir la despesa. 

SEGURETAT EN ELS HABITATGES: 
Xerrada a càrrec del sergent de la 
Policia Local i amb la participació de 
l’alcaldessa, els quals han analitzat 
el contingut de l’ordenança de civis-
me i convivència d’Anglès, on hi ha 
apartats específics que tenen relació 
directa amb les comunitats de propi-
etaris. 
Cal dir que els assistents a aquestes 
sessions han mostrat un elevat grau 
de satisfacció.
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S’activa el Turisme Cultural i Patrimonial a Anglès!

Aquest any 2017 les visites guiades al Vapor de la Bu-
rés i a l’exposició de maquinària d’època industrial han 
començat a generar ingressos a l’ajuntament. En data 
15/03, les taxes ingressades per visites de grups ascen-
dia a 239,79 €.

Escolars seguint la Ruta Remedios Varo

Grup de jubilats visitant el Vapor Escolars visitant la màquina de Vapor

Acció de Govern Acció de Govern

Activitats de Joventut

Des de l’àrea de Joventut, amb la nostra tècnica al cap-
davant, aquest primer trimestre del 2017 ha començat 
amb l’enviament a tots els joves d’entre 15 i 29 anys 
d’una carta informativa amb el conjunt d’activitats des-
tinades a ells que hem preparat el grup de regidors de 
joventut del Ter Brugent i els tècnics de l’oficina Jove de 
la Selva.

També s’ha dut a terme un taller de 4 sessions de grafits 
per tal de pintar el mural de la biblioteca i celebrar així el 
seu primer aniversari.

Per part de la nostra tècnica s’està duent a terme un 
treball molt intens d’aproximació als joves tot anant-los 
a trobar a l’Institut. En aquest sentit, durant aquest pri-

mer trimestre s’ha fet la presentació del projecte Punt 
d’Informació i Dinamització de l’institut Rafael Campa-
lans en els consells de delegats i delegades i s’han dut 
a terme dues activitats com han estat el taller “Dones i 
videoclips” de la Malla gènere i comunicació, amb 1r de 
Batxillerat i la dinàmica “Quan ens passem de la ratlla 
(violències de gènere)” amb 2n d’ESO

Finalment, en el despatx de joventut de l’Hotel 
d’Entitats s’han dut a terme 5 atencions individuals 
d’assessorament acadèmic i laboral.

La Ruta Remedios Varo també ha generat interès i s’ofe-
reix com a visita complementària als visitants del Vapor. 
Les visites concertades sota demanda per part d’escoles 
i grups durant el primer trimestre 2017 han estat les se-
güents:
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Manteniment i reformes d’espais i serveis

1- El Polivalent
Definitivament s’ha posat fi a les 
obres programades al polivalent per 
reparar el terra dels lavabos amb un 
terra de microciment.

2- Vapor de la Burés
S’ha finalitzat la primera fase de 
la remodelació de l’entrada de 
la sala del vapor i la construcció 
d’unes escales que donaran accés 

4- Jardineria
S’ha iniciat la poda dels arbres de di-
ferents indrets del nostre poble.

5- Millores en els carrers sense as-
falt.
A causa de les continuades pluges 
d’aquest hivern s’han malmès les 
zones del nostre poble que no estan 
asfaltades, com la zona de darre-
re de Can Mont que dóna al Vial, el 
camí que s’accedeix a l’ETAP pel car-
rer dels Pins, l’entrada del Canyo o el 
pàrquing i l’entrada al centre de dia. 
La nostra brigada ha pogut fer una 
molt bona feina amb el suport dels 
professionals i l’assessorament dels 
tècnics.

Després de molts entrebancs i amb 
problemes de filtracions d’aigua a la 
zona dels serveis, hem aconseguit 
poder finalitzar les obres del poliva-

lent gràcies a la feina 
feta per la brigada.

a les carboneres per poder fer visi-
tables les calderes del vapor de la 
Burés. Les obres s’han pogut por-
tar a terme gràcies a una subven-

ció de patrimoni de la 
Diputació. 

3-Millora dels accessos a l’escola Pompeu Fabra

Obertura del pàrquing de l’escola 
Pompeu Fabra i millora de l’accés 
a l’escola des del carrer Nord. S’ha 

negociat  amb el propietari dels 
terrenys Josep Maria Albó, amb el 
qual s’ha arribat a una bona entesa 

i un bon acord per les 
dues parts. 

S’ha continuat fent 
el manteniment dels 
nostres parcs i jar-
dins, tot i només tenir 
tres dies a la setmana 
dos nois de l’empresa 
Moix. Cal felicitar a en 
Xavi Burch i l’Aliu per la 
feina que fan i l’esforç 
que comporta intentar 
fer-ho tot i bé.

S’han plantat dues 
alzines de les quatre 
que faltaven a la zona esportiva.

Hem aconseguit una brigada de 4 jar-
diners per la neteja de les lleres, grà-
cies al programa de treball i formació 
del Consell Comarcal de la Selva. 

Cal esmentar que aquesta brigada 
tornarà a finals del mes de maig i du-
rant 45 dies desbrossarà i netejarà 
les franges perimetrals del poble.

Acció de GovernAcció de Govern
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Manteniment d’espais i entorn

6- Senyalització
Continuem treballant en la millora de 
la senyalització dels nostres carrers. 

 - Cruïlla del carrer Sant Miquel Amb 
Verneda
- Cruïlla del carrer Nord amb Santia-
go Rossinyol

- Segona fase de senyalització horit-
zontal de carrers 
Les empreses ja han presentat les 
seves ofertes i properament  s’esco-
llirà la millor oferta i d’aquesta mane-
ra podrem continuar  pintant on vam 
acabar la primera fase per seguir 
ordenant i millorant els accessos al 
poble, amb les indicacions i obser-
vacions dels tècnics amb ordenació 
viària.

7-Parc Infantil del Canyo  i  Parc de 
salut
S’ha iniciat el desmuntatge  i renova-
ció de tots els elements del parc in-
fantil del Canyo per l’empresa Park’s 
3000. Al mateix temps, s’ha traslladat 
el parc de salut dels jardins de Can 
Cendra als jardins del Canyo, sense 
cap cost pel municipi. Aprofitant el 
trasllat s’ha optat per la compra d’una 
el·líptica, d’’aquesta manera podrem 
completar l’equipament i donar un 
millor servei als seus usuaris.

8-Columnes  i manteniment del ce-
mentiri
Per culpa del deteriorament  de les 
columnes i les cobertes dels nínxols, 
procedirem a treure totes les colum-
nes, retallar el voladís, renovar la so-
lera, i impermeabilitzar les cobertes 
que portarà a terme l’empresa guan-
yadora del concurs.

Ens agradaria deixar ben 
clar que els lavabos pú-
blics del cementiri van 
ser tancats ara fa uns sis 
anys per l’antic equip de 
govern PAU.
El nostre equip de govern 
des de fa dos mesos, està 
fent les gestions amb tèc-
nics  i professionals  del 
sector  per intentar d’obrir 
en condicions els serveis  
al públic.

9- Tasques de manteniment
Cal destacar la feina feta durant tots 
aquests mesos per en Xevi Puig en 
els manteniments i l’Àngel Urquia en 
les avaries i urgències, que en són 
moltes, es pot comprovar com el po-
ble està molt més il·luminat, gràcies   
al manteniment de l’enllumenat que 

10- Brigada de paletes
Gràcies al programa “treball i forma-
ció” del Consell comarcal de la Sel-
va, hem aconseguit una brigada de 
4  persones que ajudaran a la nostra 
brigada  a millorar els accessos del 
passeig de l’Estació  i la renovació de 
canalitzacions i desaigües. 

fan tots dos. També fan el  manteni-
ment i reparació dels espais munici-
pals com la Llar d’infants, Centre de 
Dia, Hotel d’Entitats, Polivalent, Ajun-
tament, Piscina Municipal, etc.

Acció de Govern Acció de Govern
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veïns. Als recorreguts dels torrents, 
els calen proteccions per tal d’evitar 
accidents; els murs en punts con-
crets fan poc més d’un pam i qualse-
vol entrebanc de la gent pot provocar 
un accident i caure al torrent. Sobre 
l’esplanada del Pompeu Fabra i la 

Des del dia 11 de març fins al 10 
d’abril l’ajuntament d’Anglès, 

amb la participació de tots els grups 
municipals, està recollint propos-
tes perquè tots i totes fem propos-
tes d’inversió als pressupostos del 
2018. Aquest procés conclourà amb 
una votació perquè entre tots deci-
dim quines són les propostes que 
tiren endavant.

Aquest any és una primera aproxima-
ció a la participació dels anglesencs 
i anglesenques als pressupostos mu-
nicipals. Des de la CUP Anglès creiem 
que és responsabilitat de tots emple-

Subvencions Grups municipals
Grup Pau

CUP Anglès

nar de propostes de millora perquè 
els projecte que es portin a votació 
representin el màxim totes les sensi-
bilitats de la nostra vila.

Des de la CUP Anglès, i segur que la 
resta de grups municipals, donaríem 
matisos diferents de l’actual procés 
però cal dir que hi ha hagut un treball 
conjunt en definir un procés on tots 
ens hi sentim còmodes. Per això vo-
lem animar a tothom a participar en 
totes les fases del procés.

Nota d’aclariment.

Des del primer moment la voluntat 
d’aquest Equip de Govern ha estat 
que cada grup municipal disposi 
d’un espai propi per tal de fer arribar 
als vilatans les seves impressions. 
Creiem que la llibertat d’expressió ha 
de prevaldre sobre qualsevol consi-
deració si es mantenen unes normes 
bàsiques de conducta i de cortesia 
pública, tant per evitar la confronta-
ció com per no generar informació 
confusa. És en aquest sentit que des 
de l’Equip de Govern volem manifes-
tar que no s’han canviat ni els crite-
ris per a la cessió d’espais ni tampoc 
s’han modificat les taxes que regulen 
l’ús privatiu de l’espai públic, com 
sembla que es dóna a entendre en 
l’escrit del grup PAU.

S’ha celebrat la Fira de Sant Antoni, 
però malauradament la d’enguany 
ha estat l’única que ha deixat òrfena 
de parades i exhibicions la plaça de 
la Vila i el Casc Antic. Esperem que 
CiU i ERC rectifiquin i que les prope-
res fires comptin amb el nostre Bar-
ri Antic, declarat BCIN la legislatura 
passada.

Gràcies a la insistència de PAU, sem-
bla que hem aconseguit que la gent 
del poble, que utilitza els espais mu-
nicipals per fer-hi cursets o altres ac-
tivitats, no hagi de pagar. El mateix 
passa amb la gent que descarrega 
llenya.

PAU creu que calen uns pressupos-
tos preventius per tal de conservar 
el que ja tenim, sobretot de cares a 
la seguretat i salubritat dels nostres 
vilatans. Durant la passada legis-
latura, des de PAU ja es varen inici-
ar actuacions preventives amb els 
pocs recursos de què disposàvem; 
enguany, els recursos han crescut i 
no hi ha tant deute públic; per això, 
creiem que cal actuar en la zona de 
les naus de la Burés un lloc per on 
transita molta gent,

Sobre el clavegueram, cal dir que,en 
alguns punts quan plou, afloren les ai-
gües brutes, cosa ja denunciada pels 

els vestidors del camp d’esports, la 
zona de Cuc, etc. Esperem que CiU i 
ERC siguin sensibles a les demandes 
dels vilatans i vilatanes. Sense cap 
mena de dubte, estem ben segurs 
que tothom ho agrairà. 

Grup municipal PAU

connexió d’aquesta amb el carrer del 
Nord, per a una major tranquil·litat 
dels pares, mares, alumnes, perso-
nal docent i d’altra gent que hi trans-
ita, seria bo normalitzar la zona per 
tal d’evitar futures responsabilitats. 
Quant als carruatges del Reis, PAU 
va presentar una moció, que fou apro-
vada per tots els grups municipals 
i de moment no s’ha fet res. Tenim 
una sèrie d’edificis i d’espais muni-
cipals, que entenem que els caldria 
uns manteniments preventius com: 
Santa Magdalena, la comissaria de 
la Policia Municipal, el local dels Es-
coltes, la deixalleria, els cementiris, 
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Benedicció animals Fira Sant Antoni 2017

Carnaval 2017

Visita guiada Barri Antic Fira Sant Antoni 2017
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El nou gegant d’Anglès en Pere Motero a la Fira Sant Antoni 2017
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Anglès es mou Anglès es mou
Entitats esportives

Benvoluts/des:
Com ja és habitual us informem 

de les activitats que organitza el nos-
tre club o en el que participen les 
nostres patinadores.

Del mes de setembre fins a acabar la 
temporada, al desembre, les nostres 
patinadores han participat en proves 
de nivells Iniciació A i B, Certificat, 
Medalles de Campionat de plata i 
bronze en categories júnior, juvenil 
i cadet, i a la copa Girona en cate-
gories benjamí, aleví, infantil, cadet 
i juvenil. Vam tancar la temporada 
amb la participació en el campionat 
de debutants i a la Gala de patinatge 
de la territorial de Girona celebrada 
al pavelló de Palau de Girona.

Aquest any els Reis Mags s’han por-
tat molt bé i ens han obsequiat amb 
equipaments nous per tots els juga-
dors i jugadores del Club Bàsquet 
Anglès.

Des del Club Bàsquet Anglès, volem 
agrair al nostre espònsor JO-BEX-
MAN la seva col·laboració econòmica 
en la compra de les samarretes d’es-
calfament. 

Ja olorem la primavera i el bàsquet 
ens porta un munt d’activitats.

Estem preparant el 3r Casal Esportiu 
de Setmana Santa els dies 10, 11, 
12 i 13 d’abril per un preu de 10€/
dia. Les inscripcions es poden realit-
zar fins al dia 7 d’abril. 

Ja tenim preparades un munt d’acti-
vitats perquè sigui inoblidable un any 
més.

Us hi esperem a tots!!!!

Després d’una breu pausa per Nadal, 
per recuperar forces, hem encetat la 
temporada 2017, participant en les 
proves de nivell d’Iniciació C i prepa-
rant les properes proves i campionats 
on tenim previst participar.

Des d’aquí volem aprofitar, també, 
per felicitar la nostra monitora, Laia 
Solé, pels èxits aconseguits el 2016 
amb el grup de Xou CEPA Girona, que 
va quedar 2n del mundial de Grups 
de Xou Grans i animar-la després de 
la seva classificació per al mundial 
del 2017, que se celebrarà a la Xina.
També estem d’enhorabona, ja que 
la nostra entrenadora Olga Martí, ha 
estat mare aquest passat mes de ge-
ner. Des d’aquí li volem enviar moltes 
felicitacions.

Alhora, un cop més, vo-
lem encoratjar-vos a tots 
aquells qui voleu provar 
de patinar, a venir i posar-
vos els patins en els se-
güents horaris: dimarts i 
dijous de 17:30 a 18:30.

Podeu contactar amb el 
club enviant-nos un mail 
a clubpatiangles@gmail.
com i també podeu se-
guir-nos a les xarxes soci-
als, Facebook i Instagram, 
del club.

Club Patinatge

Club Bàsquet

I per acabar podeu veure com entre 
entrenament i entrenament també hi 
ha temps per a la diversió. El carna-
val també va tenir el seu espai al CP 
Anglès, vam passar una tarda diverti-
da de jocs i patinatge.

Encara voleu més? Sens dubte, el 
memorial Josep Bosch torna a obrir 
el bàsquet per 4t any consecutiu per 
a nens i nenes de clubs i escoles de 
la zona del Ter Brugent.

Es portarà a terme el cap de setma-
na 27 i 28 de maig al pavelló espor-
tiu d’Anglès.

Entre els actes del memorial, orga-
nitzarem un partidàs entre EL COPA 
DE SANT NARCÍS I EL SALT D’EBA el 
diumenge 28 de Maig a les 12:00 en 
record d’en Josep Ballell.

No us el podeu perdre!!! Hi haurà els 
millors jugadors del nostre voltant!! 
Per últim recordar que estem reco-
llim tot tipus de documents i records 
dels anys anteriors del Club Bàsquet 
Anglès per tal de poder fer una expo-
sició dels quasi 50 anys de vida del 
nostre club. Preguem que ens ho feu 
arribar o us poseu en contacte amb 
el Club per mitjà del correu: basquet.
angles@gmail.com o al tel. 633 08 
09 46.
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QUÈ SONIN ELS JOVES!

Música i joves són dos conceptes que so-
vint van molt lligats, ja que l’adolescèn-

cia sol ser una època on el fet de passar-ho 
bé i la festa va molt associada a aquesta dis-
ciplina artística. Però avui volem afegir una 
tercera paraula a aquesta parella que en mo-
dula el seu significat i és Anglès: música - jo-
ves - Anglès. Perquè volem donar veu i cantar 
sobre alguns joves músics d’Anglès! 

La Mireia Carreras Llorà, amb només 24 
anys, és la més gran del grup d’escollits 
d’avui. És violinista i pianista de música clàs-
sica i contemporània i actualment està estu-
diant la carrera de Piano i el Màster de Violí 
simultàniament a Bèlgica, després d’acabar 
la carrera de Violí al Liceu de Barcelona. A 
més, col·labora amb orquestres joves i pro-
fessionals que de moment l’han portat a ac-
tuar a Catalunya, Espanya, França, Bèlgica, 
Itàlia, Alemanya, Lituània i Àustria. Ella diu que no recor-
da massa com va començar la seva passió per la músi-
ca… Als 7 anys va començar classes de música a l’Escola 
de Música d’Amer i després a la de Santa Coloma de 

Joves amb empemta

Farners, però per ella el primer pas important va ser en-
trar al Conservatori de Girona, on va començar a estudiar 
seriosament i, gràcies a l’ajuda i guia dels professors/es, 
es va encaminar al món de la música professional.

La Irene Carreras Mitjà, la Tània Matas i alguns mem-
bres del grup CampikiPugui són de la mateixa quin-

ta i ara tenen tant sols 18 anys, però la seva trajectòria 
musical és particular de cadascun d’ells. La carrera de 
la Irene va començar el 2012 de manera una mica in-
esperada quan va decidir apuntar-se al càsting del Grup 
Macedònia i d’entre 467 nenes la van acceptar a ella i a 
quatre més. Des de petita a casa escoltava molta música 
i li agradava inventar-se espectacles i obres de teatre per 
a la família. Més tard va apuntar-se a la coral d’Anglès 
i va a col·laborar a les obres de Teatre Bombolina per, 
posteriorment, seguir la seva formació teatral al Galliner 
de Girona. Però igualment el fet d’entrar a formar part 
del grup va ser una sorpresa per a ella mateixa. Des de 
llavors ha estat 5 anys voltant per tota Catalunya fent 
concerts per a nens i nenes d’arreu. Tot just fa un mes 
ha plegat i ara està començant a engegar la seva carrera 
en solitari, al mateix temps que estudia Filologia France-
sa. “No és res senzill i porta molta feina, per això encara 
hi dedicaré una mica més de temps abans no surti a la 
llum. Tot i això, estic entusiasmada i tinc moltes ganes de 
continuar en aquest món, per molt complicat que pugui 
ser”, comenta.

Anglès es mou Anglès es mou
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Joves amb empemta

La Tània Matas la trobem fent la mei-
tat de 2n de Batxillerat perquè també 

està estudiant el segon any (en són sis) 
del Grau Professional de cant al Conser-
vatori de Música Isaac Albèniz de la Di-
putació de Girona, centre pel qual també 
va passar la Mireia. Recorda que quan 
feia P-5 la tutora va dir a la seva famí-
lia que tenia qualitats musicals però de 
petita l’extraescolar que feia era teatre. 
No va ser fins que va començar l’insti-
tut que es va apuntar a l’Aula de Música 
d’Anglès a classe de piano. Quan feia 2n 
d’ESO, va entrar al cor de cambra de la 
UAP!, cantata organitzada per una vinte-
na de professors/es de música de dife-
rents instituts de les comarques gironi-
nes, entre els quals hi ha l’institut Rafael 
Campalans d’Anglès, que entén la cançó 
com una eina per fomentar la pau. Va 
ser gràcies a aquesta experiència que 
va confirmar que li agradava cantar i va 
iniciar classes també de cant. Així doncs 
la Tània fa cant clàssic, o sigui òpera, 
tot i que també li agrada molt el musi-
cal. Òpera??!! “Sí, m’agrada cantar-ne i 
a més inclou altres aspectes a part del 
cant: dansa, posada en escena/teatre, 
maquillatge, vestuari, etc. En general la joventut té molts 
prejudicis cap a la música clàssica però és que no li do-
nen ni una oportunitat, ni l’escolten!, però tota la música 

moderna beu d’ella. L’òpera no són només dones grans 
i grasses!” explica rient i sent conscient que ella mateixa 
no compleix l’estereotip. 

Actualment CampikiPigui està 
format per 7 joves: en Nil 

Bonadona (cantant) d’Anglès; 
l’Adrià (trompeta) i en Guim Vila 
(saxo), l’Aleix Serrallonga (gui-
tarra) i en Guillem Coll (guitarra) 
de la Cellera de Ter; l’Aleix Hor-
telano (bateria) de Mas Llunès; 
i l’Aleix Brugués (baix) de Les 
Planes d’Hostoles. Es definei-
xen com un grup de mestissatge 
d’ska, rock i reggae amb 6 anys 
de rodatge que han tocat conjun-
tament amb grups com Els Ca-
tarres, Oques Grasses, La Gossa 
Sorda, Zoo, Strombers, entre d’al-
tres. El grup sorgeix l’any 2010 
de quatre amics que anaven a la 
mateixa classe de l’institut i van 
començar a quedar per a tocar i 
a la llarga van decidir seguir un 

projecte ambiciós com aquest. Als seus inicis el repertori 
del grup estava format per versions de rock català. Un 
temps més tard, i amb la incorporació de nous membres, 
va anar canviant el seu estil cap a l’ska i el reggae, sense 
deixar de banda però el rock. A finals de l’any passat i 
després de 5 anys de dedicar-se al repertori de versions, 
van decidir que volien anar més enllà, donar-se temps 
per aprendre i madurar com a banda i van embarcar-se 
en el projecte de gravar un disc. “Una altra nit”, que s’es-
trena aquesta primavera i ha estat gravat per en Joan 
Masats (jove també d’Anglès), el formen 6 temes propis 
amb la idea de “plantar, que corri la veu de qui som. El 
que volem és que la música que fem arribi i agradi, sobre-
tot. Nosaltres intentem tenir un directe fresc, canyero, de 
festa major. Passar-ho bé nosaltres i transmetre-ho al pú-
blic, que ballin, que no s’avorreixin! Ara per ara no volem 
ser caps de cartell però sí que vingui gent als concerts a 
veure’ns a nosaltres. A partir d’aquí tot es veurà”. 

Amb tot, la música significa moltes coses, però l’Irene 
resumeix d’una manera clara i concisa el que aquestes 
joves expressen: “el que m’agrada de la música és el que 
pot explicar i fer sentir al públic”. Per ella a més és una 
bona eina per a reivindicar molts dels problemes que hi 
ha avui en dia. La violinista afegeix “que la música és 
moltes coses, és un idioma universal, és una expressió, 
és art. El que més m’agrada és dedicar la vida a una 
feina que cada dia és diferent, que és un aprenentatge 
constant”. La cantant d’òpera posa l’accent en ella ma-
teixa: “sento que puc ser jo mateixa. Si no pogués cantar 
i actuar no sabria què fer…”

Afegir que des d’aquí aprofito per a unir-me a donar 
ànims a tots aquells i aquelles a qui els hi agraden les 
arts per a fer d’aquest món un de millor, tal com reclama 
l’Irene. Alhora que reivindicar la necessitat d’augmentar 
i donar més valor a l’educació artística dins el currículum 
escolar, tal com apunta la Tània. 

Perquè els vostres futurs puguin ser una mica com els 
somieu i pugueu gaudir i fer gaudir amb la vostra música. 
Gràcies a totes!

Tanit Baldiz, tècnica de Joventut

Podeu llegir les entrevistes íntegres a l’apartat de joven-
tut de la web municipal.

Mariana Feliu Quintana, estudiant de fotogrfia.

En aquest nou Butlletí s’ha cedit la portada a la Marina 
Feliu Quintana, jove de 24 anys d’Anglès i estudiant 

de Fotografia de Moda i Direcció Creativa. 

“Primavera verda” és el títol de la fotografia on ens vol 
mostrar un dels espais més coneguts del nostre poble, 
els Jardins de Can Cendra. L’arribada de la nova estació 
significa un esclat de colors i sensacions, de respirar un 
aire nou després de l’hivern.

 «Amb aquesta imatge voldria transmetre la tranquil·litat 
que sentim al passejar pel carrer quan arriba aquesta 
estació, sobretot a través del verd que per a mi és un 
color molt primaveral i amb connotacions de tranquil·litat 
i relax. El motiu pel qual he escollit aquest espai són les 
sensacions de benestar que sempre m’ha despertat al 
passejar-hi i tots els records que hi tinc relacionats, en 
especial un matí de primavera que hi vaig passar quan 
era molt petita amb la meva àvia Mercè.»

Anglès es mou Anglès es mou
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Inaugurada el 20 de febrer de 2016 
pel President de la Generalitat Sr. 
Carles Puigdemont l’’equipament 
municipal ha superat els 32.000 vi-
sitants i ha efectuat més d’11.000 
préstecs, a més de les activitats rea-
litzades, ha donat d’alta més de 500 
carnets nous.

El passat dissabte 18 de febrer al 
migdia la Biblioteca Joaquim Bauxell 
va organitzar un acte de celebració 
del primer aniversari de la bibliote-
ca en el nou emplaçament, presidit 
per l’alcaldessa, Àstrid Desset, i el 
regidor de Cultura, Josep Casadellà, 
i que va comptar amb la participació 
de la Colla de Grallers i Geganters 
d’Anglès, l’Escola FEDAC i l’Escola 
Pompeu Fabra.

La celebració va venir precedida 
d’una plantada amb el nou gegant 
d’Anglès, en Pere Motero, a la pla-
ça de la Rutlla. El cor d’alumnes de 
la FEDAC d’Anglès varen interpretar 
tres peces del seu repertori i alum-
nes de l’Escola Pompeu Fabra varen 
recitar poemes. Tot seguit la tècnica 
de joventut, Tanit Baldiz, va explicar 
el projecte realitzat amb joves del po-
ble que van pintar un mural amb gra-
fits al pati de la biblioteca on s’hi pot 
llegir «Hi ha grans llibres en el món i 
grans mons en els llibres».

La biblioteca Joaquim Bauxell d’Anglès celebra el seu primer aniversari

Abans de bufar l’espelma del pastís, 
la directora de l’equipament, Georgi-
na Linares, va explicar les activitats, 
préstecs i participants de l’any 2016.  
El regidor de Cultura, Josep Casade-
llà, va agrair a tot el poble l’èxit del 
servei i va entregar uns diplomes 
als «superlectors», els usuaris que 
més han llegit durant el 2016. I, per 
cloure l’acte, l’alcaldessa va convidar 
als ciutadans a apropar-se i utilitzar 
el servei públic de biblioteca, espe-
cialment als més menuts i va recitar 
unes paraules de Joaquim Bauxell.

Aquest centre cultural té previst con-
solidar les seves activitats però tam-
bé ampliar la programació amb una 
projecció mensual de cinefòrum 
per adults, i trimestral per infants. 
Recordar que ja disposem del ser-
vei d’una bústia de retorn de docu-
ments 24 h.

El 17 de juny, nova edició del “Viu 
la Burés”!

Comença’t a guardar el 17 de juny 
perquè tens una cita important: tor-
na el “Viu la Burés”! I això significa 
que tornarem a donar vida a la fábri-
ca durant tot un dia, amb activitats 
per als més petits i més grans.
Hi haurà tallers infantils per a famí-
lies i per a joves, també tornarem a 
repetir el Debat-Vermut, amb nous 
ponents i noves actuacions. Hi hau-
rà noves exposicions i noves visites 
guiades a la fàbrica, que tindran 
moltes sorpreses que no et deixaran 
indiferent. Com a novetat, enguany 
hi haurà paradistes, gràcies a la col-
laboració del Mercat La Volta.

Què és el “Mercat La Volta”?

La Volta és un mercat de creadors, 
artesans i artistes de KM0, és a dir, 
de proximitat. Durant l’any té lloc a 
la plaça Assumpció del barri de Sant 
Narcís de Girona, concretament cada 
segon dissabte del mes.
El mercat va néixer amb la voluntat 
de fomentar el contacte directe entre 
creadors del territori i visitants, i re-
cuperar l’espai públic com a lloc de 
trobada i intercanvi d’idees a través 
de tallers i activitats culturals (músi-
ca en viu, exposicions d’arts visuals 
de creadors emergents, exhibicions 
de processos creatius, cuina popu-
lar,...).
El seu objectiu també és donar vida 
a aquest barri de Girona, fet que ens 
ha fet pensar que tenim un punt en 
comú amb el “Viu la Burés”, ja que 
en el nostre cas volem dinamitzar els 
espais de l’antiga fàbrica tèxtil del 
poble.
A part d’aquest mercat d’Art KM0, 
també estem buscant paradistes de 
la zona, que siguin creadors, artistes 
i artesans de proximitat.

Per què creiem que és tan impor-
tant donar vida a la fàbrica?

La història de la Burés està molt ar-
relada a la història del poble i, per 
aquest motiu, és considerada un 
símbol d’identitat. Tot i la seva im-
portància, amb el fort endeutament 
municipal, la manca de recursos, la 
forta crisi econòmica i el pas dels 
anys, el complex industrial s’ha anat 
deteriorant i ara es troba en una situ-
ació de perill.
Per aconseguir preservar les naus 
més malmeses de la Burés i repen-
sar l’ús dels espais que ofereixen, cal 
clarament una ferma aposta ciutada-
na i cercar els recursos públics o pri-
vats que ho permetin. “Viu la Burés” 
és el primer pas cap a la reflexió i 
presa de consciència ciutadana so-
bre el seu patrimoni.

T’agradaria col·laborar amb el festi-
val? Vols ser voluntari? O bé ets un 
paradista i t’agradaria participar-hi?

Podeu enviar les vostres propostes 
o suggeriments a info.viulabures@
gmail.com
Us esperem el 17 de juny a la Burés! 
Vine a viure una nova perspectiva de 
la fàbrica!

Meritxell Riera Collell, una de les or-
ganitzadores del “Viu La Burés”

Anglès es mou Anglès es mou
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Un cop d’ull a... Un cop d’ull a...
Sandra Pinòs, secretària municipal

Sóc la Sandra Pinos, de 35 anys, 
sóc de Figueres i com aficions 

tinc la lectura. També m’encanta 
gaudir de la natura, fer petites sor-
tides i gaudir del medi ambient. 
Som molt afortunats de viure en el 
lloc on vivim, molts turistes vénen 
a visitar els nostres paratges, hem 
de saber valorar-los.

-Sandra, quan eres petita, què vo-
lies ser de gran? 
Ja des de ben petita he admirat les 
persones que treballen al servei 
de les persones. M’hauria agradat 
treballar en el món sanitari, són els 
veritables herois de la nostra so-
cietat, el problema és que sóc for-
ça aprensiva, per això amb l’edat 
no em vaig decantar per aquesta 
branca. 

-Quines són les motivacions que 
van portar-te a voler ser secretà-
ria municipal?

A diferència d’un advocat que és 
contractat per algú que és el seu 
client i de qui ha de defensar els 
seus interessos, siguin els que si-
guin; el secretari municipal i en 
general tot funcionari públic ha de 
vetllar per l’interès general. Això et 
permet ser més neutre i objectiu, i 
fer prevaldre el dret sobre els inte-
ressos particulars.  

-Suposo que arribar a ser secretà-
ria d’un Ajuntament, no és fàcil… 
Què has hagut de fer fins a arri-
bar-hi?
Després d’estudiar Dret has de 
passar unes oposicions que són 
molt dures, en l’àmbit de tot l’Es-
tat. Hi ha molts de temes a estudiar 
i diferents tipus de proves, escrites 
però les que fan més respecte són 
aquelles que has d’exposar el tema 
davant d’un Tribunal. 

 -Quina és la teva trajectòria labo-
ral fins a arribar a l’Ajuntament 
d’Anglès?

Fa deu anys vaig aprovar les prime-
res oposicions de funcionaris d’ha-
bilitació nacional, en concret les de 
secretaria-intervenció, per treballar 
en municipis més petits. 

No va ser fins al 2013 que vaig 
aprovar les oposicions de secre-
taria d’entrada, on les tasques de 
secretaria i intervenció estan sepa-
rades. 

-La feina del/la secretari/a muni-
cipal, no és massa coneguda per 
la població. Podries descriure qui-
nes són les teves funcions?
Les tasques fonamentals són les 
de fe pública i la d’assessorament 
legal preceptiu. 

Fe pública en el sentit de certificar 
els acords que els òrgans col·legiats 
i unipersonals adopten. 

I d’assessorament legal precep-
tiu és el vessant més jurídic del 
lloc que ocupo, que consisteix en 
l’emissió d’alguns informes que 

per raó de la matèria han d’estar 
informats pel secretari. 

-Per tot el que expliques, la feina 
de secretària és de molta respon-
sabilitat. Pesa aquesta responsa-
bilitat? Com ho portes?
Sí que és molta responsabilitat. 
Intento fer-ho el millor que sé, con-
sultant les lleis vigents i sense mai 
perdre de vista que treballo per 
una Administració Pública que ha 
de vetllar per l’interès general. 

-Dóna la sensació que a vegades 
la Llei i els valors, creences, po-
den contradir-se. És així? Com ho 
gestiones?
A vegades personalment pots estar 
més o menys d’acord amb segons 
quines lleis que són massa forma-
listes però tinc clar que exercint el 
meu càrrec la meva opinió personal 
no ha de comptar.  

-Parlem d’Anglès. Com veus l’evo-
lució del municipi des que vas ar-
ribar?
Vaig arribar a l’abril del 2015, per 
tant, no tinc prou perspectiva per 
veure una evolució significativa. 

El que sí que puc dir és que durant 
els anys anteriors el municipi es-
tava altament endeutat i gairebé 
no es podien desenvolupar projec-
tes. S’ha anat amortitzant molt de 
deute i de mica en mica es notarà 
l’efecte sobre el municipi. 

-En el decurs del darrer any has 
sortit a diferents mitjans de co-
municació, juntament amb l’al-
caldessa, arran de la teva propos-
ta d’abordar des de l’Ajuntament, 
el tema dels disruptors endocrins. 
Explica’ns una mica què es això, i 
com va sorgir l’interès cap aquest 
tema. 

Fa uns anys que pateixo hipotiroï-
disme i vaig llegir un article científic 
on es relacionava aquesta malaltia 
amb la gran quantitat de substàn-
cies químiques a les quals estem 
sotmesos sense adonar-nos. 

Coses tan «inofensives» com segons 
quins xampús utilitzem diàriament 
o l’ús dels tàpers de plàstic que 
escalfem al microones poden des-
prendre substàncies que acabem 
ingerint i que una vegada entren 
en el nostre cos són molt similars a 
les nostres hormones, amb la qual 
cosa alteren el nostre cos causant 
malalties. 

Em va xocar moltíssim, perquè és 
un tema que està provat científica-
ment però que la nostra societat no 
és massa conscient que això està 
passant. Contràriament al fet que 
avui dia tothom té clar que el tabac 
mata, el tema dels disruptors està 
molt poc tractat. Els nostres parla-
ments no han legislat per protegir 
la salut pública en aquest aspecte, 
només s’ha fet a escala europea, 
tot i que també s’ha demostrat que 
hi ha grans empreses químiques 
que actuen com a «lobbys» i inten-
ten influenciar perquè la llei sigui 
laxa. 

Altres països com Dinamarca són 
molt més proactius en aquest as-
pecte i tenen regulacions més pro-
teccionistes per la salut pública. 

Col·laboro amb la Universitat de Gi-
rona donant alguna classe puntual. 
D’altra banda vaig voler fer el màs-
ter de dret de danys on havia de fer 
un treball final. I vaig tractar aquest 
tema més en profunditat. 

Va ser llavors quan se’m va ocórrer 
que el municipi podria aportar el 
seu granet de sorra a fi d’esperonar 
als Parlaments a legislar en aquest 
aspecte i que el municipi pogués fer 

petits passos per millorar en salut. 
S’ha de dir que tots els regidors de 
l’Ajuntament van votar a favor de 
la moció la qual es va aprovar per 
unanimitat del Plenari. 

- Podries dir què és el que més 
t’agrada de la teva feina? I el que 
menys?
El que més m’agrada és veure com 
de mica en mica es van aprovant 
projectes que fan que el municipi 
vagi avançant. 

El que menys m’agrada és haver de 
fer entendre que si s’ha de dir que 
no a alguna sol·licitud, no és perquè 
sigui jo qui ho triï o els polítics, sinó 
perquè és la llei que així ho esta-
bleix. 

- Ets molt jove… quin és el teu ob-
jectiu professional a llarg termi-
ni?
El meu objectiu és fer la feina ben 
feta; no em plantejo cap objectiu 
professional a llarg termini, perquè 
la vida mai saps cap a on et porta-
rà. Ara mateix puc dir que treballar 
a l’Ajuntament d’Anglès em motiva 
professionalment.

“Va ser llavors quan 
se’m va ocórrer que el 
municipi podria apor-
tar el seu granet de 
sorra a fi d’esperonar 
als Parlaments a legis-
lar en aquest aspecte 
i que el municipi pogu-
és fer petits passos per 
millorar en salut”. 
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Informació de servei Informació de servei

Naixements: 

 30.11.16    Martína Valls Lobato, filla d’Albert i Monica
 26.11.16 Rivijan Kumar, filla de Kuldeep i Archna
 19.12.16 Lena Planas Martí, filla de Jordi i Magda
 30.12.16 Jordi Tarres Salichs, fill de Joaquin i Marta
 13.12.16 Amal Maouach Maouach, fill de Mohamed i Naima
 13.01.17 Denia Martín López, filla de Damian i Mireya
 20.01.17 Nadina Montero Adan, filla de Fernando Miguel i Elisabet
 29.01.17 Nil Rodríguez Gutierrez, fill de Arantxa Rodriguez Gutierrez
 01.02.17 Mina konare Traore, filla de Samou i Coumba
 09.02.17 Jose Gimenez Gorreta, fill de Providencia Gimenez Gorreta
 05.02.17 Laïon-Zôn Boutsen Read, Kevin Ivan i Oceanne Marie
 27.02.17 Kamar Dhine Merrouan, filla de Nor Edine i Layla
 03.03.17 Hasleen Kaur, filla de Harjinder i Jaswinder
 01.03.17 Mohamed Bouhadou Fayda, fill de Farid i Hanane
 13.03.17 Insaf Karkach, fill de Mohamed i Amal

Matrimonis:

 03.03.17 Lawrence Ocranny Ocean i Lesly Joselin Vasquez Nuñez
 10.03.17 Jordi Fornes Pol i Nadezha Zhuzhgova

Defuncions:

 20.10.16 Antonio José Paladino, 62 anys
 14.12.16 Rafael Tenllado Jiménez, 87 anys
 15.12.16 Carmen García Esteban, 87 anys
 16.12.16 Carmen Puig Bosch 82 anys
 08.01.17 Esteve Quer Guitart, 85 anys
 05.01.17 Maria Canovas Triviño,, 77 anys
 07.01.17 Francisca Barnera Martí, 82 anys
 14.01.17 Antònia Bartrina Cullell, 94 anys
 14.01.17 Francisco Pont Bosch, 92 anys
 17.01.17 Modest Noguer Pou, 93 anys
 24.01.17 Josep Ribas Giralt, 90 anys
 25.01.17 Ramón Boix Ribera, 94 anys
 26.01.17 Josep Ribas Giralt, 90 anys
 25.01.17 Ramón Boix Ribera, 94 anys
 29.01.17 Juan José Sánchez Isarn, 94 amys
 31.01.17 Antoni Parramon Clermon, 82 anys,
 15.02.17 Àngela Feixes Rabionet, 93 anys
 16.02.17 Joan Gifra Pigem, 88 anys
 01.03.17 Aristóbula González Morillo, 96 anys
 05.03.17 Eugeni Hereu Sala, 95 anys
 05.03.17 Joan Hernández Zamora, 80 anys
 05.03.17 Josep Casassas Noguer, 80 anys
 11.03.17 Antonio Serrano Camarena, 89 anys
 14.03.17 Mercè Rosell Güell, 98 anys
 14.03.17 Leandre Bundó Canyís, 84 anys
 02.04.17 Dolors Danés Selga, 91 anys
 03.04.17 Joana Palom Pont, 80 anys

10-16 abril TERESA FRANCH 972 42 00 51

17-23 abril ADELA BONMATI 972 42 08 89

24-30 abril TERESA FRANCH 972 42 00 51

1-7 maig ADELA BONMATI 972 42 08 89

8-14 maig TERESA FRANCH 972 42 00 51

15-21 maig ADELA BONMATI 972 42 08 89

22-28 maig TERESA FRANCH 972 42 00 51

29 maig-4 juny ADELA BONMATI 972 42 08 89

5-11 juny TERESA FRANCH 972 42 00 51

12-18 juny ADELA BONMATI 972 42 08 89

19-25 juny TERESA FRANCH 972 42 00 51

26 juny-2 juliol ADELA BONMATI 972 42 08 89

Farmàcia de Guàrdia a Anglès de 10 abril a 2 juliol

CONCURSOS DE GALES
Ja s’han fet públiques les bases del Concurs de dibuix pel 
got de Gales 2017 i per la foto de portada del programa. 
Podeu consultar aquestes bases a l’adreça: www.angles.
cat/gales/concursos

10a NIT D’ESPURNES DE POESIA.  HOMENATGE A RI-
CARD CREUS
DIVENDRES, 5 DE MAIG DE 2017 – A LES 9 DEL VESPRE 
A LA BIBLIOTECA JOAQUIM BAUXELL
Es recitaran poesies de Ricard Creus, amb música i can-
çons. 
Ricard Creus, escriptor i pedagog, resideix actualment a 
Anglès, on s’hi ha relacionat des de sempre en compa-
nyia de la seva esposa, la pintora Esther Boix, que fa dos 
anys que ens va deixar.

Organitza: AGRUPACIÓ SARDANISTA I CULTURAL FLORICEL

I MERCAT D’HERBES D’ANGLÈS - FEM RATAFIA
El dissabte 10 de juny tindrà lloc el primer mercat d’her-
bes d’Anglès, organitzat per l’Ajuntament d’Anglès amb 
la col·laboració de la Diputació de Girona. El mercat tin-
drà el següent programa d’actes:
De 9 a 14 h a la plaça de la Vila: Parades d’herbes i ta-
llers.
A les 5 de la tarda, davant del Pavelló d’esports: Sortim a 
conèixer herbes amb “Les Remeieres”

EXPOSICIÓ D’ALAIN TALBOT
Us convidem a l’exposició de l’Alain Talbot, una mostra 
que vol deixar parlar els paisatges de Catalunya i el Que-
bec. La inauguració es farà el divendres 26 de maig a les 
20 h a la Sala Fontbernat. 

DIUMENGE 14 DE MAIG, APLEC DE SANTA BÀRBARA
A les 8 del matí, sortida a peu cap a Santa Bàrbara. A Be-
llveí, primer punt d’avituallament amb taronges i aigua. A 
la Font dels Gossos, segon avituallament amb avellanes 
i anís. 
A Santa Bàrbara, a partir de les nou i fins a les dues, 
botifarrada. A les llibreries es vendran tiquets anticipa-
dament. L’organització es reserva el dret de suspendre el 
servei si s’esgoten les existències, excepte per a qui hagi 
comprat el tiquet anticipadament. 
Hi haurà servei de bar i pastisseria.
En el decurs del matí, ballada de sardanes, proclamació 
del nou ermità de l’any, celebració de la missa i sorteig, 
d’entre els tiquets de la botifarrada, dels diversos lots de 
productes oferts pels patrocinadors.
Us hi esperem! 

ATENCIÓ NASCUTS EL 1967 !! 
ESTEU A PUNT DE FESTA !!
Salutacions jovent, diuen que aquest any en fem 50... ho 
haurem de celebrar com cal no trobeu??
Enrere queden els anys que sent uns marrecs ens trobà-
vem a llocs com el Cau, el Mijac, a futbol o bàsquet, a les 
escoles del poble Vall dels Àngels o Pompeu Fabra , els 
cinemes Ideal , Palàdium o Espinet, a l’Aliança i com no 
a la Gatzara....com passa el temps, de mica en mica ens 
hem anat fent grandets i com aquell que no vol la cosa 
ens hem plantat els 50!!
Ho celebrem doncs??
Un bon grup de gent s’estan movent per organitzar entre 
tots i totes una bona festa!!....La farem grossa!!
Es per això que comptem amb tu que també celebres el 
mig segle en aquest 2017.
Interessats poseu-vos en contacte amb:
Helena Blanch .telf 686125884
Anna Rodriguez . telf 626786383
Jordi Casals . telf 626411711
Esteve Trias . telf 646507499.
Vinga!, animeu-vos que la festa valdrà la pena!!

Noces d’or - Trobada dels casats l’any 1967.
Proposem a totes les parelles d’Anglès, que es varen 
casar l’any 1967, en complir-se actualment el 50è ani-
versari de l’esponsalici  celebrar conjuntament una festa 
commemorativa amb els següents actes:
Una missa a l’església parroquial de Sant Miquel  i un 
dinar  que es faria durant el mes de juliol. 
La data i el restaurant es confirmaran més endavant. 

Tots aquells que estigueu interessats podeu trucar als 
següents telèfons:
Joan Brunet i Dolors Vilalta tel  972420536 
–649266978 
Joan Martí i Fina Barcelona tel  972420584 - 
620793933




